
На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община.  
 
Г-н Чобанов, 
Казвам се Силвия Здравкова. От 32г. живея в гр. София, кв. Левски. Основното си 
образование съм получила в кварталното училище 130 СОУ" Стефан Караджа". В същото 
училище са учили баща ми, сестра ми и винаги съм вярвала,че там ще учи и моето дете.  
За мое огромно съжаление въпросното училище към момента е с много нисък статус. Там 
се "изучават" предимно ромчета и деца от други етноси. Знанията, които се получават и 
материалната база са на ниво абсолютно неприемливо за моите разбирания и в никакъв 
случай не желая моята дъщеря да учи там.   
Искам да попитам защо е позволено да се стигне до тук? Защо детето ми да няма право на 
качествено образование? Защо вечно интегрираме ромите, а българчетата са 
дискриминирани? Защо се налага да лъжа, за да приемат детето ми в НОРМАЛНО 
училище? И какво ще се случи, ако не я запиша във въпросното училище- няма да е 
ученичка ли?  
И после как да раждаме деца тук в България?!?!?!?! 
 


